
 

 

 
Številka: 032 22/2018 – 18 
Datum: 11. 11. 2021 
 

 
SKRAJŠAN ZAPIS 

 
18. redne seje Občinskega sveta Občine Ruše, ki je bila v ponedeljek, 8. 11. 2021, ob 16. uri v 
konferenčni dvorani Gasilskega doma Ruše, Kidričeva 3, Ruše.  
 
Sejo je vodila županja Urška Repolusk. 
 
Prisotni: 

 
Jernej Ajd, Silverija Belčič, Drago Bolčina, Tamara Gornjak, Barbara Jert, Peter 
Juhart, Darko Knez, Marjana Kotnik Poropat, Mihael Kranjčević, Irena Kukovec 
Stajan, Martin Lesjak, Danilo Lešnik, mag. Bojana Muršič, Petra Mušič, Ladislav 
Pepelnik, Andrej Pliberšek, Blaž Sternad 
 

Opravičeno  
odsotni: 
 
Vabljeni  
prisotni: 

Lovro Bačun 
 
 
Katja Markač Hrovatin, direktorica OU, Saša Ajd, Boštjan Petek, Anton Gmeiner, 
Urška Pergarec, Tanja Kocjan, Ksenija Šef /vsi občinska uprava/, Jana Habjan 
/JHP, d. o. o./, Mitja Hertiš /Energija na veter, d. o. o./, Mitja Suvajac / Di, d. o. o./, 
Sebastjan Sagadin /Di, d. o. o./. 

 
AD/1 

PRIČETEK SEJE, UGOTOVITEV PRISOTNOSTI 
 
Predsedujoča, županja Urška Repolusk, je otvorila sejo in ugotovila, da je prisotnih 17 članov OSOR, 
zato je seja sklepčna.  
 
Soglasno /17 ZA/ je bil sprejet 
1. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše ugotavlja, da je na seji prisotnih 17 članov Občinskega 

sveta Občine Ruše od 18, kolikor jih šteje Občinski svet Občine Ruše. Občinski 
svet Občine Ruše je torej sklepčen in lahko veljavno sklepa. 

 
AD/2 

PREGLED REALIZACIJE SKLEPOV IN POTRDITEV ZAPISNIKA 17. REDNE SEJE 
 

Predsedujoča je dala v obravnavo in potrditev zapisnik 17. redne seje, z dne 30. 9. 2021. 
 
Razprava 
 
V razpravi sta sodelovala Marjana Kotnik Poropat in Peter Juhart. 
 
Marjano Kotnik Poropat je zanimalo glasovanje pri točki 13. dnevnega reda – Kodeks ravnanja 
izvoljenih in imenovanih predstavnikov Občine Ruše. Pri sklepu, ki ga je sprejela Statutarno pravna 
komisija oz. podala Irena Kukovec Stajan se ji je postavilo vprašanje, kako je potekalo glasovanje, saj 
je v zapisniku zapisano, da je od prisotnih treh članov komisije, en član glasoval ZA ostala dva pa sta 
se glasovanja vzdržala. Bila je mnenja, da je en glas premalo za sprejetje predlaganega sklepa, saj bi 
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po njenem mnenju morala biti vsaj dva glasova ZA. Povedala je, da bo podala pobudo o dopolnitvi 
akta. 
 
Peter Juhart je predlagal, da se pri zapisnikih zapiše kratka razprava razpravljavca in odgovor na 
zastavljeno vprašanje, in da ni samo našteto, kdo vse je v razpravi sodeloval in kdo je podal odgovore. 
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
 
S 16 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
2. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrdi zapisnik 17. redne seje OSOR, z dne 30. 9. 

2021. 
 

AD/3 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

 
Predsedujoča je predstavila predlagan dnevni red.  
 
Predlagani DNEVNI RED: 

1.  Pričetek seje 
− ugotovitev prisotnosti 

2. Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 17. redne seje 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Volitve in imenovanja 

− Imenovanje člana – predstavnika uporabnikov oz. zainteresirane javnosti v Svet 
zavoda RAST 

− Razrešitev in imenovanje nadomestnih članov KO Ruše 
− Imenovanje direktorja Javnega zavoda za dolgotrajno oskrbo RAST Ruše 

5. Odlok o spremembi odloka o proračunu Občine Ruše za leto 2021 - 2, hitri postopek 
6. Odlok o ustanovitvi Športnega parka Ruše – druga obravnava 
7. Odlok o poimenovanju galerij po častnem občanu Miroslavu Vovšku – druga obravnava 
8. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o koncesiji za graditev obstoječih žičniških 

naprav za prevoz oseb v Občini Ruše – prva obravnava 
9. Odlok o kategorizaciji občinskih cest in kolesarskih poti v občini Ruše – prva obravnava 
10. Predinvesticijska zasnova za investicijo »Celovita energetska sanacija javnih objektov v 

lasti Občine Ruše« 
11. Soglasje k sklenitvi služnostne pogodbe za gradnjo omrežja ob postavitvi vetrnih elektrarn 
12. Vprašanja in pobude članov Občinskega sveta Občine Ruše  
13. Informacije županje in občinske uprave 

 
Razprave ni bilo. 
 
Predsedujoča je dala na glasovanje predlagani dnevni red. 
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR.  
 
Soglasno /17 ZA/ je bil sprejet 
3. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrdi predlagani dnevni red 17. redne seje. 
 

AD/4 
VOLITVE IN IMENOVANJA 

IMENOVANJE ČLANA - PREDSTAVNIKA UPORABNIKOV OZ. ZAINTERESIRANE JAVNOSTI V SVET 
ZAVODA ZA DOLGOTRAJNO OSKRBO RAST RUŠE 
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Uvodno obrazložitev je podala Bojana Muršič, predstavnica KMVVI. Povedala je, da je 15. 10. 2021 
komisija podala poziv za predstavnika uporabnikov oz. zainteresirane javnosti v Svet zavoda za 
dolgotrajno oskrbo RAST Ruše. Med 4. 11. in 5. 11. 2021 je potekala dopisna seja in glede na to, da 
je pripela samo ena vloga, je komisija s 3 glasovi ZA sprejela naslednji sklep: KMVVI predlaga 
Občinskemu svetu Občine Ruše, da za predstavnika uporabnikov oz. zainteresirane javnosti v Svet 
zavoda za dolgotrajno oskrbo RAST Ruše imenuje v Svet zavoda RAST Sergeja Sternada. 
 
Razprava  
 
V razpravi je sodeloval Ladislav Pepelnik. 
 
Ladislav Pepelnik je obrazložil svoj glas in povedal, da bo glasoval za predlaganega kandidata. 
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
 
Z 9 glasovi ZA in 5 PROTI je bil sprejet 
4. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše imenuje za člana - predstavnika uporabnikov oz. 

zainteresirane javnosti v Svet zavoda RAST za mandatno dobo 2021 – 2025 
Sergeja Sternada. 

 
IMENOVANJE DIREKTORJA JAVNEGA ZAVODA ZA DOLGOTRAJNO OSKRBO RAST RUŠE 
 
Predsedujoča je prosila Bojano Muršič, da poda stališča KMVVI. 
 
Irena Kukovec Stajan se je samoizločila in zapustila sejo. 
 
Bojana Muršič je povedala, da je bil razpis za delovno mesto direktorja Javnega zavoda za dolgotrajno 
oskrbo RAST Ruše objavljen 17. 9. 2021. Komisija se je 27. 9. 2021 sestala in pregledala prispele 
vloge. Prispeli sta dve vlogi, ki sta izpolnjevali razpisane pogoje. Predlagani kandidatki sta Irena 
Kukovec Stajan in Anka Fingušt. Komisija se je odločila, da opravi razgovore s kandidatkama (11. 10. 
2021). Obe kandidatki sta se prestavili in tudi odgovarjali na postavljena vprašanja članov komisije. 
Na seji je bila navzoča tudi županja in tudi na njena vprašanja sta kandidatki podali odgovore. Bojana 
Muršič je še povedala, da se je Irena Kukovec Stajan tudi na seji komisije izločila iz nadaljnjega 
postopka, kajti je bila ena izmed predlaganih kandidatk. Po prestavitvi obeh kandidatk je potekala 
razprava med člani komisije. Darko Knez je predlagal, da dokler ne prejmejo mnenja glede na 
nasprotovanja interesov se o kandidaturi, ne bi glasovalo. Drago Bolčina je predlagal, da se obe 
kandidatki predstavita na občinskem svetu in temu mnenju se je pridružila tudi poročevalka in tudi 
predsednik Lovro Bačun. Po razpravi je komisija soglasno (4 glasovi ZA) sprejela naslednji sklep: 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Ruše 
predstavitev obeh kandidatk in občinski svet naj odloči o imenovanju direktorja. Komisija je s strani 
Sveta zavoda RAST pridobila mnenje k obema kandidatkama in iz zapisnika izhaja, da je Daša Babič 
predlagala, da sta obe kandidatki primerni. Mihael Kranjčević pa je povedal, da je ustreznejša 
kandidatka Irena Kukovec Stajan. Komisija predlaga občinskemu svetu, da se obe kandidatki 
predstavita in da občinski svet odloči o najprimernejši kandidatki. 
 
Predsedujoča je povedala, da bodo povabili kandidatki na predstavitev, kot sta se predstavili na 
KMVVI. Najprej Irena Kukovec Stajan in zanjo Anka Fingušt. Za predstavitev imata kandidatki na voljo 
10 minut in po predstavitvi bosta odgovarjali na postavljena vprašanja članov občinskega sveta. 
 
V uvodni predstavitvi se je Irena Kukovec Stajan predstavila navzočim in povedala, da že več kot 20 
let dela na področju javne uprave, na področju družbenih dejavnosti, premoženjskopravnih zadev, 
kadrovske službe, vodenja občinske uprave, vodenja projektov in programov zaposlenih. Povedala 
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je, da je sodelovala pri različnih projektih v občini (družabništvo, skupine starejših za samopomoč, 
sodelovanje pri ustanovitvi stanovanjske enote VDC Polž). Za občino Ruše je pridobila več nazivov, 
kot so: Ruše starosti prijazno mesto, Ruše zdravo mesto, Ruše otrokom prijazno mesto. Prav tako je 
vzpostavila dve enoti medgeneracijskega dnevnega centra v Rušah in Lovrencu na Pohorju. V 
nadaljevanju je predstavila program dela za mandatno obdobje 5 let (svetniki in svetnice dobili 
program in vizijo z gradivom).  
 
Razprave ni bilo. 
 
Županja je povabila k predstavitvi Anko Fingušt. 
 
V uvodni predstavitvi je Anka Fingušt povedala, da ima veliko izkušenj na področju socialnega 
varstva, saj je bila 15 let zaposlena na zavodu za zaposlovanje. Prav tako je bila vodja varne hiše, kjer 
je pridobila veliko izkušenj. V nadaljevanju je predstavila vizijo in program dela Javnega zavoda RAST 
(življenjepis in program dela so svetnice in svetniki dobili z gradivom). 
 
Razprava  
 
V razpravi sta sodelovala: Ladislav Pepelnik in Drago Bolčina. 
 
Na postavljena vprašanja je odgovorila Anka Fingušt. 
 
Svetniki in svetnice so obrazložili svoj glas. 
 
Darko Knez je povedal, da se že v samem začetku ni strinjal z ustanovitvijo novega zavoda in s tem 
posledično z zaposlitvijo Irene Kukovec Stajan za direktorico tega zavoda. Ne zdi se mu etično, da 
Irena Kukovec Stajan kandidira za direktorico, saj je svetnica, in tudi ni podala odstopne izjave. 
Osebno in prav tako njihova svetniška skupina ne bodo glasovali za Ireno Kukovec Stajan. 
 
Ladislav Pepelnik je povedal, da se je kandidatka Irena Kukovec Stajan sama izločila iz postopka, ni 
prisotna v tem delu seje in prav tako ne bo glasovala, zato ne prihaja do nasprotja interesov, saj se je 
v celoti izločila iz obravnave in odločanja o konkretnem postopku, kakor predpisuje 37. člen Zakona 
o integriteti in preprečevanje korupcije.  
 
Mihael Kranjčevič je repliciral Darku Knezu in pozval direktorico občinske uprave, ali je bilo pri tem 
imenovanju oz. pri kandidaturi Irene Kukovec Stajan pravno gledano karkoli narobe. Statut Občine 
Ruše in Poslovnik omogočata, da so predlagatelji gradiva ne samo župani, ampak tudi občinski 
svetniki, in v tem primeru ni nič narobe.  
 
Peter Juhart je povedal, da se strinja z Darkom Knezom in zavrača očitke Ladislava Pepelnika in 
Mihaela Kranjčevića. Že ko so ustanavljali zavod je bilo govora, da bo direktorica tega zavoda Irena 
Kukovec Stajan (to je sam že povedal pri prvem branju tega odloka o ustanovitvi javnega zavoda). 
Kljub temu da je bil proti ustanovitvi zavoda, bo sedaj glasoval za Anko Fingušt.  
 
Bojana Muršič je povedla, da sta bili obe kandidatki pri predstavitvi precej podobni. Na predstavitvi 
na komisiji se je Irena Kukovec Stajan zelo dobro predstavila, saj pozna področja, na katerih bo 
deloval zavod. Anka Fingušt ne pozna dovolj dobro področja socialnega dela.  
 
Martin Lesjak je povedal, da je Irena Kukovec Stajan zelo dobro predstavila delovanje zavoda in je 
prepričan, da če bo izvoljena, da bo tudi podala odstopno izjavo in izstopila iz občinskega sveta.  
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Drago Bolčina je povedal, da je pred časom v svojem in v imenu LEVICE nasprotoval ustanovitvi 
Zavoda RAST. Sedaj ko je zavod že ustanovljen, jim ne preostane drugega, kot da se opredelijo, 
kateri kandidat je primernejši za to mesto. Pri predstavitvi kandidatk se mu Anka Fingušt ni zdela tako 
suverena kot njena protikandidatka Irena Kukovec Stajan. Na skupščini lokalnega odbora LEVICE, ki 
je bila 27. 10. 2021 so se člani odločili za Ireno Kukovec Stajan, saj jo poznajo in poznajo njeno delo. 
Glasoval bo za Ireno Kukovec Stajan. 
 
Jernej Ajd je povedal, da ga je predstavitev Irene Kukovec Stajan prepričala in meni, da je primernejša 
kandidatka in pozna razmere v občini, saj je domačinka. Njihov glas gre Ireni Kukovec Stajan. 
 
Barbara Jert je v obrazložitvi povedala, da sta obe kandidatki tako strokovno kot tudi po izkušnjah in 
znanju primerni za to delovno mesto. Zmotilo jo je, da Irena Kukovec Stajan ni že prej odstopila z 
mesta svetnice v občinskem svetu (ko se je odločala o kandidaturi). Glasovala bo za Anko Fingušt.  
 
Marjana Kotnik Poropat je v obrazložitvi povedala, da jo je motilo, da so določene svetniške skupine 
pripravile akt za Javni zavod RAST in pri tem sodelovali, med njimi je tudi Irena Kukovec Stajan. 
Porajalo se ji je vprašanje, ali si nekdo, ki ima možnost in moč, lahko ustvari delovno mesto, kar pa 
se ji ne zdi sprejemljivo, ni dostojno in ni v skladu s predpisi. Strinjala se je z Barbaro Jert glede 
odstopa z mesta svetnice. Svojega glasu pa ne bo dala Ireni Kukovec Stajan. 
 
Blaž Sternad je povedal, da svojega glasu ne bo dal nobeni od kandidatk. Ireni Kukovec Stajan iz 
razloga, ker se je že vnaprej vedelo, da bo kandidirala za to mesto (moralno sporno). 
 
Tamara Gornjak je povedala, da njena odločitev temelji na tem, da je Irena Kukovec Stajan bolj 
strokovno podkovana, da ima konkretne ideje in rešitve. Glasovala bo za Ireno Kukovec Stajan.  
 
Predsedujoča je predlagala, da glasujejo o obeh kandidatkah. Povedala je, da bodo glasovali v skladu 
z 2. odstavkom 91. člena, kjer se opravi glasovanje javno in poimensko. Vsak član sveta pove ime in 
priimek kandidata, za katerega glasuje.  
 

Zap. 
št. 

Priimek in ime Irena Kukovec 
Stajan 

Anka Fingušt 

1. Ajd Jernej, 2x2   
2. Bačun Lovro, 2x2 Odsoten 
3. Belčič Silverija, NLVP   
4. Bolčina Drago, LEVICA   
5. Gornjak Tamara, 2x2   
6. Jert Barbara, ZA   
7. Juhart Peter, ZA   
8. Knez Darko, ZA   
9. Kotnik Poropat Marjana, DeSUS   

10. Kranjčević Mihael, #SKUPAJ   
11. Kukovec Stajan Sonja Irena, #SKUPAJ Ne glasuje 
12. Lesjak Martin, SD   
13. Lešnik Danilo, Samostojni svetnik   
14. Muršič Bojana, SD   
15. Mušič Petra, ZA   
16. Pepelnik Ladislav, #SKUPAJ   
17. Pliberšek Andrej, SD   
18. Sternad Blaž, SDS x x 

  8 7 
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Predsedujoča je ugotovila, da je za Ireno Kukovec Stajan glasovalo 8 svetnikov in svetnic za Anko 
Fingušt, je glasovalo 7 svetnikov in svetnic. Na podlagi glasovanja je predsedujoča povedala, da je 
za direktorico Javnega zavoda RAST imenovana Irena Kukovec Stajan.  
 

Županja je predlagala ob 17.16 odmor. 
Nadaljevanje seje ob 17.24. 

 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR  
 

AD/5 
ODLOK O SPREMEMBI ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE RUŠE ZA LETO 2021 – 2 – HITRI 

POSTOPEK 
 

Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Petek /občinska uprava/. Prisotne je seznanil, da je na 
dnevnem redu rebalans proračuna št. 2. V mesecu avgustu je bil potrjen rebalans št. 1 in razlog za 
takratni rebalans je bil ta, da smo pridobili nepovratna sredstva in je bilo potrebno popraviti finančne 
konstrukcije za projekte, ki so predvideni za sofinanciranje s strani Ministrstva za kulturo in Ministrstva 
za šolstvo in šport. Že takrat smo napovedali, da bo v naslednjih mesecih sledil še en rebalans. 
Predvsem zaradi sprememb nekaterih planiranih zneskov po proračunskih postavkah glede na 
indikatorje izvrševanja proračuna tekom proračunskega leta ter sledenja poslovnim dogodkom, ki jih 
predhodno ni bilo možno predvideti ali še niso bili znani. 
Povedal je, da se prihodki zmanjšujejo za 1.585.111 evrov. Največja sprememba se pojavi v skupini 
transfernih prihodkov. Prva sprememba je povezana s projektom celovita ureditev odvodnjavanja in 
čiščenja odpadnih vod z novim kanalizacijskim omrežjem. Ta projekt je imela občina načrtovan s 
pomočjo financiranja Ministrstva za okolje in prostor. Ob prijavi za kohezijska sredstva je Ministrstvo 
za okolje in prostor priporočilo, da bi se občina s tem projektom prijavila v novo finančno perspektivo, 
in sicer v 2021 in 2027, kjer je možno pridobiti večji delež evropskih sredstev, hkrati pa bo projekt 
usklajen tudi s sosednjo občino Selnica ob Dravi (navezava na čistilno napravo).  
Druga sprememba, projekt obnova Doma kulture Ruše – obnova fasade in stavbnega pohištva je v 
izvajanju. Sredstva Ministrstva za gospodarski razvoj in tehnologijo bodo pa počrpana v naslednjem 
proračunskem letu. 
V skupini kapitalskih prihodkov se zmanjšujejo prihodki od prodaje nepremičnin. 
Občina s projektom ureditve igrišča z umetno travo za mali nogomet pri OŠ Janka Glazerja ni uspela 
s prijavo na razpis Fundacije za šport. Občina bo projekt kljub temu izvedla, in sicer z lastnimi 
proračunskimi sredstvi. 
V nadaljevanju je povedal, da občina zadolževanje znižuje za 600.000 evrov.  
Podrobnejše spremembe so predstavljene v gradivu, ki so ga svetniki in svetnice prejeli. Predlaga, da 
sprejmejo rebalans št. 2 po hitrem postopku, saj to omogoča 86. člen Poslovnika. 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 
 
Mihael Kranjčević – predsednik ODD 
Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlagani odlok s 3 glasovi ZA (4 prisotni člani) potrdili 
predlagani Odlok o spremembi odloka o proračunu Občine Ruše za leto 2021 v hitrem postopku. 
 
Mag. Bojana Muršič – predsednica OJF 
Odbor za javne finance je obravnaval predlagani odlok in z 2 glasovoma ZA in 2 glasovoma PROTI 
ta sklep ni bil sprejet: Odbor za javne finance je obravnaval predložen odlok in predlaga občinskemu 
svetu Občine Ruše sprejem Odloka o spremembi odloka o proračunu Občine Ruše za leto 2021 v 
hitrem postopku. Ta sklep ni bil sprejet. 
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Martin Lesjak – predsednik OUP 
Odbor za urejanje prostora je z 2 glasovoma ZA in 0 glasov PROTI sprejel sklep in predlaga 
občinskemu svetu, da sprejme Odlok o spremembi odloka o proračunu Občine Ruše za leto 2021 v 
hitrem postopku. 
 
Irena Kukovec Stajan – predsednica SPK 
Statutarno pravna komisija je s 4 glasovi ZA sprejela sklep, da se Odlok o spremembi odloka o 
proračunu Občine Ruše za leto 2021 sprejme v hitrem postopku. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
 
S 7 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
4. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme odlok o spremembi odloka o proračunu 

Občine Ruše za leto 2021 - 2 – po hitrem postopku. 
 

AD/6 
ODLOK O USTANOVITVI ŠPORTNEGA PARKA RUŠE – DRUGA OBRAVNAVA 

 
Uvodno obrazložitev je podala Tanja Kocjan /občinska uprava/. Prisotne je seznanila, da obravnavajo 
Odlok o ustanovitvi Športnega parka Ruše v drugi obravnavi. Že na prejšnji seji je povedala, da ne 
gre za nov javni zavod, ampak samo za preimenovanje Javnega zavoda CEZAM. Statusna oblika 
zavoda ostaja enaka. Pri odloku gre za uskladitev obstoječega odloka z veljavno zakonodajo, saj stari 
odlok ni usklajen z zakonodajo. Vsebina odloka je bila od 29. 9. 2021 do 28. 10. 2021 na javni 
razpravi. V času javne razprave so pripele pripombe v zvezi z obravnavanim odlokom. Iz priloženega 
poročila je razvidna vsebina pripomb. Pripombe, ki so bile podane na pretekli seji občinskega sveta, 
se neposredno niso dotikale vsebine obravnavanega odloka, vendar je v gradivu podana kratka 
obrazložitev. Prav tako je podrobneje pojasnjeno v gradivu, ki so ga svetniki in svetnice prejeli. 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 
 
Mihael Kranjčević – predsednik ODD 
Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlagano gradivo in s 4 glasovi ZA predlaga 
občinskemu svetu, da sprejme Odlok o ustanovitvi Športnega parka Ruše v drugi obravnavi.  
 
Irena Kukovec Stajan – predsednica SPK 
Statutarno pravna komisija je s 3 glasovi ZA potrdila predlagani sklep. 
 
Razprava 
 
V razpravi so sodelovali: Jernej Ajd, Darko Knez, Barbara Jert, Martin Lesjak, Peter Juhart. 
 
Odgovore na postavljena vprašanja je podala županja. 
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
 
Z 9 glasovi ZA in 6 PROTI je bil sprejet  
5. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda Športni 

park Ruše. 
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AD/7 
ODLOK O POIMENOVANJU GALERIJ PO ČASTNEM OBČANU MIROSLAVU VOVŠKU – 

DRUGA OBRAVNAVA 
 
Uvodno obrazložitev je podala Tanja Kocjan /občinska uprava/. Povedala je, da je občinski svet na 
svoji 12. redni seji sprejel odlok v prvi obravnavi. V času javne razgrnitve odloka s strani javnosti ni 
bilo nobenih pripomb ali predlogov. Občinska uprava predlaga naslednje spremembe: 

− poenostavi se naslov odloka, ki se po novem glasi: «Odlok o poimenovanju galerij po častnem 
občanu Miroslavu Vovšku«, 

− v 1. členu odloka se beseda muzej nadomesti z besedo galerija, 
− v 3. členu odloka se beseda muzej nadomesti z besedo galerija ter spremeni poimenovanje 

v »Vovškova galerija na prostem«. 
 
Občinskemu svetu predlagajo, da sprejme predlagani sklep. 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 
 
Mihael Kranjčević – predsednik ODD 
Odbor za družbene dejavnosti je s 4 glasovi ZA predlagan Odlok o poimenovanju galerij po častnem 
občanu Miroslavu Vovšku v drugi obravnavi sprejel. 
 
Irena Kukovec Stajan – predsednica SPK 
Statutarno pravna komisija je s 3 glasovi ZA sprejela predlagani sklep s pripombo, da je del odloka 
tudi popis skulptur. 
 
Razprava 
 
V razpravi so sodelovali: Ladislav Pepelnik, Silverija Belčič, Peter Juhart. 
 
Odgovore na postavljena vprašanja je podala županja. 
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
 
Soglasno /17 ZA/ je bil sprejet 
6. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda Športni 

park Ruše. 
 

AD/ 8 
ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O KONCESIJI ZA GRADITEV OBSTOJEČIH 

ŽIČNIŠKIH NAPRAV ZA PREVOZ OSEB V OBČINI RUŠE – PRVA OBRAVNAVA 
 
Uvodno obrazložitev sta podala Tanja Kocjan /občinska uprava/ in Renato Škerbinc /Marprom/. 
Tanja Kocjan je v uvodu povedala, da je podjetje Marprom odkupilo žičniške naprave od podjetja 
DUTB, ter hkrati v vlogi za pridobitev koncesije zaprosil za dolgoročno koncesijo. Ker po veljavnem 
Odloku, koncesije dolgoročno ni možno podeliti, saj je v 5. členu Odloka določeno, da se ta lahko 
podeli za dobi enega leta, je občinska uprava pristopila k spremembi Odloka. Predlog Odloka 
predvideva podelitev koncesije za dobo 10 let od sklenitve koncesijske pogodbe ter možnost 
podaljšanja največ za polovico časa na način in pod pogoji, določenimi v Odloku in koncesijski 
pogodbi. S predlaganimi spremembami in dopolnitvami Odloka bodo lahko zagotovili podelitev 
dolgoročne koncesije in nadaljnje obratovanje žičniških naprav Partizanka, Cojzarica, Žigart, Ruška 
in Areh. Te spremembe in dopolnitve Odloka so predlagane v prvi obravnavi. Odlok je že v javni 
razpravi in pripombe se lahko oddajo do 29. 11. 2021.  
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Renato Škerbinc je povedal, da je podjetje Marprom upravljavec žičniških naprav na Mariborskem 
Pohorju kot tudi na Arehu. V letošnjem letu so od DUTB kupili žičniške naprave na Arehu. Na občino 
Ruše so podali vlogo za podelitev dolgoročne koncesije. Javno podjetje Marprom želi v prihodnjih 
letih posodobiti žičniške naprave na Areškem Pohorju. Želijo zamenjavo vlečnice Ruške s 
štirisedežnico. Ministrstvo za gospodarski razvoj bo v kratkem objavilo razpis za nepovratna sredstva 
in na ta razpis bi se podjetje rado prijavilo. Prav tako predlagajo razširitev kolesarskega parka 
(Mariborsko Pohorje) na ruški in s tem izgradnjo 30 km dodatnih kolesarskih prog. V nadaljevanju je 
prisotne seznanil, da bi glede na vsa vlaganje v obstoječo infrastrukturo želeli, da se jim podeli 
koncesija za dobo 15 let ter možnost podaljšanja največ za polovico časa.  
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednico delovnega telesa, da poda stališče. 
 
Irena Kukovec Stajan – predsednica SPK 
Statutarno pravna komisija je s 4 glasovi ZA sprejela predlagani sklep. 
 
V razpravi so sodelovali: Ladislav Pepelnik, Barbara Jert, Drago Bolčina, Darko Knez, Martin Lesjak. 
 
Odgovore na postavljena vprašanja so podali Renato Škerbinc, Tanja Kocjan in županja. 
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
 
Soglasno /17 ZA/ je bil sprejet 
7. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o koncesiji za graditev obstoječih žičniških naprav za prevoz oseb v Občini Ruše 
v prvi obravnavi. 

 
AD/9 

ODLOK O KATEGORIZACIJI OBČINSKIH CEST IN KOLESARSKIH POTI V OBČINI RUŠE – PRVA 
OBRAVNAVA 

 
Uvodno obrazložitev je podal Blaž Kralj /Realis, d. o. o./. Povedal je, da je od leta 2010, ko je bil odlok 
nazadnje spremenjen in dopolnjen, je bilo na občinskem cestnem omrežju izvedenih več sprememb 
pri zagotavljanju in izvajanju javnega prometa na občinskih cestah. Občina želi predmetne 
spremembe evidentirati z novim odlokom. Obrazložitve in prikazi sprememb na občinskem cestnem 
omrežju glede na sedaj veljavno stanje so prikazani in opisani v gradivu. Po prvi obravnavi odloka se 
bo pripravilo gradivo za drugo obravnavo, v katero bodo vključene tudi morebitne pripombe iz javne 
obravnave.  
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednico delovnega telesa, da poda stališče. 
 
Irena Kukovec Stajan – predsednica SPK 
Statutarno pravna komisija je s 4 glasovi ZA sprejela predlagani sklep. Poudarila pa je ustavnost 
odloka glede na premoženjska oz. lastniška razmerja na zemljiščih, po katerih potekajo ceste oz. deli 
cest. Dopolnitev v preambuli bi bilo treba tudi dopolniti. 
 
Razprava 
 
V razpravi je sodeloval Ladislav Pepelnik. 
 
Odgovor je podala Katja Markač Hrovatin. 
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
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Soglasno /17 ZA/ je bil sprejet 
8. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Odlok o kategorizaciji občinskih cest in 

kolesarskih poti v Občini Ruše v prvi obravnavi.  
 

Županja je predlagala ob 18.42 odmor. 
Nadaljevanje seje ob 19.00. 

 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
 

AD/10 
PREDINVESTICIJSKA ZASNOVA ZA INVESTICIJO »CELOVITA ENERGETSKA SANACIJA JAVNIH 

OBJEKTOV V LASTI OBČINE RUŠE« 
 
Uvodno obrazložitev je podal Jure Boček /Adesco, d. o. o./. V uvodu je razlagalec povedal, da je 
glavni razlog za izvedbo investicijskega projekta oz. obravnavanih investicijskih in organizacijskih 
ukrepov v 11 objektih v lasti Občine Ruše, je zmanjšanje porabe energije in s tem posledično stroškov 
energije, zagotovitev učinkovite rabe energije in zmanjšanje obremenitve okolja z emisijami. Občinski 
svet je na svoji 17. redni seji obravnaval predlagane dokumente in sprejel ustrezne sklepe in tako 
omogočil nadaljevanje postopkov za pridobivanje zasebnega partnerja za investicijo v energetsko 
prenovo javnih objektov v lasti Občine Ruše. Obravnavane stavbe trenutno ne izpolnjujejo zahtev 
energetske učinkovitosti stavb, ki jih predpisuje Pravilnik o učinkoviti rabi energije v stavbah. Po 
energetski sanaciji bodo vse stavbe, ki niso vpisane v Register nepremične kulturne dediščine, 
zadostile zahtevam PURES-a. Stavbe, ki so vpisane v Register nepremične kulturne dediščine, bodo 
obravnavane skladno s priporočili in navodili Zavoda za varstvo kulturne dediščine Slovenije. 
Podrobneje je opisano v gradivu, ki so ga svetniki in svetnice prejeli. 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednico delovnega telesa, da poda stališče. 
 
Mag. Bojana Muršič – predsednica OJF 
Odbor za javne finance je obravnaval predlagano gradivo in soglasno s 5 glasovi ZA podprl 
predlagani sklep se glasi: Odbor za javne finance predlaga OSOR, da sprejme sklep o potrditvi 
dokumenta Predinvesticijske zasnove za investicijo »Celovita energetska sanacija javnih objektov v 
lasti Občine Ruše«. 
 
Razprava 
 
V razpravi so sodelovali: Martin Lesjak, Barbara Jert, Darko Knez, Drago Bolčina. 
 
Odgovore na postavljena vprašanja sta podala Jure Boček in županja. 
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
 
Z 12 glasovi ZA in 1 PROTI je bil sprejet  
9. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme sklep o potrditvi dokumenta Predinvesticijske 

zasnove za investicijo »Celovita energetska sanacija javnih objektov v lasti Občine 
Ruše«. 

 
AD/11 

SOGLASJE K SKLENITVI SLUŽNOSTNE POGODBE ZA GRADNJO OMREŽJA OB POSTAVITVI 
VETRNIH ELEKTRARN 
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Uvodno obrazložitev je podala Jana Habjan /JHP, d. o. o./. Povedala je, da je podjetje Energija na 
veter d. o. o. na Občino Ruše poslala vlogo za podelitev služnosti za dostopne poti, kablovoda ter 
stvarnega bremena za namen delovanja elis v okviru projekta Vetrne elektrarne Slovenska Bistrica - 
gre za sklenitev pogodbe za podelitev služnosti v javno korist za gradnjo srednje napetostnega voda 
za RTP karbid s katero se omogoča distribucija električne energije, ustvarjene iz obnovljivih virov 
energije. V gradivu so podrobneje opisani pogoji in parcele na katerih je potrebno podeliti služnost.  
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednika delovnega telesa, da poda stališče. 
 
Martin Lesjak – predsednik OUP 
Odbor za urejanje prostora je soglasno s 4 glasovi ZA sprejel predlagani sklep in predlaga 
občinskemu svetu, da sprejme sklep, s katerim daje soglasje k sklenitvi služnostne pogodbe za 
gradnjo omrežja ob postavitvi vetrnih elektrarn. 
 
Razprava 
 
V razpravi so sodelovali: Drago Bolčina, Barbara Jert, Martin Lesjak, Andrej Pliberšek, Bojana Muršič, 
Peter Juhart, Blaž Sternad,Ladislav Pepelnik, Marjana Kotnik Poropat 
 
Odgovore na postavljena vprašanja so podali: Jana Habjan, Mitja Hertiš, Mitja Suvajac, Sebastjan 
Sagadin, Urška Pergarec in županja. 
 
Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  
 
Z 12 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet  
10. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše daje soglasje k sklenitvi služnostne pogodbe za 

gradnjo omrežja ob postavitvi vetrnih elektrarn. 
 

AD/12 
VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE RUŠE 

 
VPRAŠANJA 
 
Mag. Bojana Muršič 

− Kdaj se bo zaključil projekt »Izgradnja večnamenskega športnega igrišča na Smolniku?« 
 

Drago Bolčina 
− Zakaj Snaga Maribor, družba za ravnanje z odpadki, ki opravlja v Občini Ruše koncesijo za 

ravnanje z odpadki, ne izvaja storitev po koledarju odvoza odpadkov. V tednu od 1. 11. 
2021 do 7. 11. 2021 ni bila izvedena v Gozdarski in Trpinovi ulici? 

− Kaj se dogaja pri gradnji – urejanju parka na Trgu vstaje – pred Občino Ruše (izkopanine)? 
 
Marjana Kotnik Poropat 

− Občinski svet je seznanila, da ko so v začetku obravnavali zapisnik, da 40. člen Poslovnika 
govori o odločanju na seji sveta in pravi: Predlagana odločitev je na sklepčni seji sveta 
sprejeta, če se je večina članov sveta, ki so glasovali, izrekla ZA. Njen sprejem oz. ali je ZA 
sprejem glasovalo toliko članov, kot to za posamezno odločitev določa zakon. Imeli so primer, 
da je od 3 prisotnih članov eden glasoval ZA, torej ta sklep ni bil sprejet (dve glasovat ZA). 
Prosi za obrazložitev, kako je prav (prosi pisni odgovor).  

 
POBUDE 
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Mag. Bojana Muršič 

− Na vrata občank in občanov Ruše glasno trka revščina. S tem se ne soočajo samo Ruše, 
ampak celotna Slovenija in svet in ker smo globoko zakorakali v kurilno sezono, opaža, da se 
vse več občank in občanov odloča, ali bo dan preživel na hladnem ali toplem. Daje pobudo, 
da bi občina Ruše pomagala najrevnejšim, da bodo v času največje krize – zime ostali na 
toplem. Predlaga subvencioniranje plina, električne energije, nakup olja. Pri pripravi pravnih 
podlag lahko priskoči na pomoč. 

− Povedala je, da so na Odboru za javne finance obravnavali pripravljeno strategijo ravnanja z 
nepremičnim premoženjem v Občini Ruše. Odbor je to gradivo pregledal in ugotovili, da je to 
pregled celostnega stanja kaj imajo v Rušah, vendar to ni strategija. Daje pobudo županji v 
imenu Odbora za javne finance, da se strategija dopolni s cilji, ukrepi, kazalniki, roki za 
izvedbo in drugimi viri financiranja, da bi na eni od naslednjih sej občinskega sveta lahko to 
obravnavali. Prav tako je odbor obravnaval revizijsko poročilo, ki so ga na zadnji seji svetniki 
dobili kot pisno informacijo. Poudarila je, da je OJF predlagal občinski upravi, da dosledno 
upošteva ugotovitve in priporočila računskega sodišča. Prav tako daje odbor pobudo, da 
vsem javnim uslužbencem, ki delajo na področju javnih naročil z namenom izboljšanja 
kakovosti dela, omogoči ustrezno usposabljanje in izobraževanje. 

 
AD/13 

INFORMACIJE ŽUPANJE IN OBČINSKE UPRAVE 
 
Županja je ustno podala naslednje informacije: 

− Pri delu na Trgu vstaje (ureditev trga) so pri zemeljskih delih (nadzor arheologinje) naleteli na 
skeletne ostanke. Arheologinja je delo takoj ustavila. Občinska uprava je obvestila vse 
pristojne službe. Arheologi so ugotovili, da gre za ostanke obdobja 2. svetovne vojne. 
Obveščena je bila tudi komisija za vojne in povojne poboje in ta komisija je prevzela aktivnosti. 
V nadaljevanju bodo izkopali te skeletne ostanke in z odločbo bo naloženo, da te ostanke 
pietetno shranijo. 

− Končana je izgradnja kanalizacije in ureditev ceste Pod goroj. 
− Končano asfaltiranje lokalne ceste Smolnik – Šumik v dolžini 300 m. 
− V mrliški vežici se bo uredila cvetličarna in zaradi tega je občina pridobila gradbeno 

dovoljenje. 
− Dejavnosti v JZ RAST se izvajajo že cel mesec oktober. 

 
 
 
Ob zaključku seje se je županja zahvalila za udeležbo in zaželela lep večer. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.32. 
 
 
 
 
Zapisnikarica:          Urška Repolusk 
Ksenija Šef         ŽUPANJA 
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